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تیم فوتبال مس رفسنجان از هفته بیست وهفتم رقابت های لیگ برتر درحالی 
یاد  ی نسبتا سخت به مصاف سپاهان می رود که به احتمال ز امروز در دیدار
گردان نویدکیا  منتظر محمد، هافبک جوان و عراقی این تیم فرصت همراهی شا
یکن  در ایـــن دیـــدار را پیـــدا نخواهد کرد. درخصوص آخرین وضعیت این باز
یادی منتشر شده و حتی برخی  عراقی طی روزهای گذشته گمانه زنی های ز
یکن از مس رفسنجان دادند. این درحالی  رسانه ها نیز خبر از اخراج این باز
یکن اخراج نشده و فقط به منظور  است که از اردوی مس خبر می رسد که این باز
اعمال قوانین و تنبیهات احتمالی در اختیار باشـــگاه قرار گرفته؛ هرچند به 
یکن دیرتر از زمان مقرر به تمرینات تیمش  نظر می رسد با توجه به اینکه این باز
اضافه شده و البته نامشخص بودن وضعیت بدنی و تنبیه احتمالی، نویدکیا 

یکن استفاده نکند.  ی حساس امشب تیمش از این باز برای باز

 بی توجهی منتظر به لطف محرم 
رقابت های انتخابی المپیک در قاره آسیا جمعه هفته گذشته )8 روز پیش( 
درحالی با قهرمانی ســـامورایی ها به پایان رســـید که تیم المپیک عراق نیز از 
سری همین رقابت ها یک روز قبل تر )13 اردیبهشت( با کسب عنوان سومی 
یداد راه پیدا کرد. این در صورتی است که  یس، به این رو انتخابی المپیک پار
منتظر محمد که باید جمعه )یک روز بعد از پایان کار تیم عراق در رقابت های 
انتخابی المپیک( خود را به کادر فنی مس معرفی می کرد؛ دقیقا 7 روز بعد از 
صعود کشورش به المپیک به تهران بازگشت تا به تمرینات مس اضافه شود. 
یکن عراقی  نکته قابل توجه در این بین لطف محرم نویدکیا نسبت به این باز
که با توجه به قرار نداشـــتن رقابت های انتخابی المپیک در قاره  اســـت؛ چرا
آسیا در فیفادی، نویدکیا می توانست اجازه سفر و همراهی منتظر محمد به 
عراق برای این رقابت ها را ندهد اما از آنجایی که فدراسیون فوتبال عراق چند 
روز قبل از این رقابت ها نامه درخواست برای همراهی کاپیتان المپیک این 
یکن یکی از ارکان  کشور را به باشگاه مس ارسال کرد و با توجه به اینکه این باز
اصلی عراقی ها به شمار می رفت، سرمربی تیم رفسنجانی با این درخواست 
یکن بـــا تیم ملی امید  موافقـــت کـــرد و بـــا اعلام اینکه تمـــام فکر و ذکر این باز
کشـــورش اســـت، این طور عنـــوان کرده بود که: »اصلا به صـــلاح نبود که مجوز 

همراهی او با عراقی ها را صادر نکنیم.« 

 انتظار برخورد با منتظر!
یکن در مســـیر بازگشـــت به ایران و  بنابرایـــن بـــا توجـــه بـــه تاخیر 6 روزه این باز
غیبـــت غیرموجـــه در دیـــدار اخیر مس و همچنین 5 جلســـه تمرینی، به نظر 
یکن در نظر گرفته و با منتظر  می رســـد باشـــگاه مس تنبیهاتی را برای این باز
یکن  برخورد انضباطی شدیدی صورت بگیرد. نکته قابل توجه اینکه این باز
در نیم فصل اول نیز سابقه بی انضباطی داشته و در آغاز نیم فصل دوم یک بار 

دیگر هم 5 روز دیرتر از موعد به تمرینات مس اضافه شده بود. برخی اخبار 
یکن در روزهای ابتدایی هفته گذشته در مراسم  حکایت از آن دارد که این باز
تجلیل از اعضای تیم امید عراق در کاخ نخست وزیری عراق در بغداد حاضر 
ی را هم به استراحت و همراهی با خانواده پرداخته است.  شده و چند روز

 چرا منتظر به سرنوشت عدنان دچار نشد؟
آذر ماه سال گذشته درحالی مصطفی محمد، برادر منتظر به مس پیوست 
یکن عراقی، علی عدنان و منتظر محمد دو  که نارنجی  پوشان علاوه بر این باز
عراقی دیگر را هم در لیست خود داشتند. بر همین اساس مصطفی محمد 
ی می  کند، قرارداد خود را زودتر از پایان نیم فصل  که در پست دفاع راست باز
اول با مس امضا کرد تا از ابتدای نیم فصل دوم برای تیم رفسنجانی به میدان 
برود، این در صورتی است که تا قبل از شروع نیم فصل دوم مصطفی از جمع 
مســـی ها جدا شـــد. همچنین در ادامه فصل، دیگر مدافع عراقی مس هم به 
یکنی  دلیل بی انضباطی توسط نویدکیا از جمع مسی ها کنار گذاشته شد. باز
کـــه بـــرای دو روز مرخصـــی گرفته و به عراق رفته بود اما تا 10 روز بعد هم نیامد 
ی  تا محرم قید این مدافع عراقی را زده و او را اخراج کند. با این حال از اردو
ی های حســـاس آینده این تیم به خصوص  مس خبر می رســـد با توجه به باز

ی که برای موفقیت مس در این رقابت ها در  در جام حذفی و چشـــم انداز
جمـــع مســـئولان این تیم ایجاد شـــده، محرم قید اخـــراج منتظر را زده و 

فعلا به تنبیه او بسنده کند. 

 هشدار به استقلالی ها
یکن عراقی را به یاد داشته  شاید در این سال ها کمتر باز

باشـــیم که به خاطر بی انضباطی های مرســـوم به کار 
خود در فوتبال ایران پایان نداده باشند. تا چند سال 
پیـــش جاســـم کرار بـــا این رفتارها زبانزد شـــده و در 

سال های اخیر نیز همام طارق با تکرار این رفتارها 
درنهایت تا قبل از اتمام قراردادش، مجبور به ترک اســـتقلال شـــد. بنابراین از 
حالا این نگرانی برای اســـتقلالی ها ایجاد شـــده که نکند منتظر محمد هم با 
تکرار رفتار هموطن های خود در استقلال، این باشگاه را با دردسرها و تبعات 
یکنی که در مس نشان داد مثل سایر عراقی های فوتبال  بعدی مواجه کند. باز
ایران بی انضباطی را سرلوحه کار قرار داده و با نیت حضور در اردوهای تیم 
ملـــی و امید کشـــورش و آســـیب دیدگی های احتمالی قصـــد دارد بعد از این 
هـــم در برهه هـــای زمانی مختلف، تـــا مدت های مدید با غیبت های موجه و 
غیرموجه دســـت اســـتقلالی ها را در آب نمک بگذارد! البته اســـتقلال بدون 
حضور در دیدارهای پلی آف، در رقابت های فصل بعدی لیگ الیت حاضر 
ی های پلی آف این رقابت ها در فصل  گر قرار بود این تیم از باز می شـــود اما ا
بعدی کار خود را آغاز  کند، در صورتی که منتظر در این تیم ماندگار باشـــد، 
یس، همراهی  به طـــور حتـــم به خاطر همراهـــی تیم ملی عراق در المپیـــک پار
آبی ها در پلی آف را از دست می داد تا از همین ابتدای حضور در استقلال، 

یکن به این شکل آغاز شود.  غیبت های این باز

بی انضباطی های منتظر محمد او  را تا آستانه قطع همکاری با مس پیش برد

هافبکعراقیبرایاستقلالهمدردسرسازمیشود؟
از حضور در جشن کاخ نخست وزیری تا احتمال بازی نکردن مقابل سپاهان

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

3 پیشنهاد خارجی برای ستاره ازبک

پرسپولیساورونوفرامیفروشد؟
ستاره جوان پرسپولیس بعد از درخشش خیره کننده در این تیم مورد توجه 
دو تیم قطری و یک تیم چینی قرار گرفته است. این در شرایطی است 
که اورونوف یک فصل دیگر با پرســـپولیس قرارداد دارد و هواداران این 
تیم انتظار دارند قرارداد او برای چند سال دیگر تمدید شود. اتفاقی که 
شدنی نیست، از این جهت که این بازیکن برای پیشرفت و بهتر دیده 
شدن راهی پرسپولیس شده است. در این میان ایجنت رسمی اورونوف 
در ازبکستان به دنبال ترانسفر او در همین تابستان است و تمایلی برای 
تمدید قرارداد او با پرسپولیس ندارد. پیشنهادهای رسیده به اورونوف 
از لحاظ مالی اصلا قابل قیاس با دســـتمزد او در پرســـپولیس نیست و 
این مساله احتمال جدایی او در تابستان پیش رو را افزایش می دهد. 
از طرفی باشگاه پرسپولیس بدش نمی آید اورونوف را به قیمت خیلی 
خوب فروخته و درآمد بالایی هم کســـب کند، اتفاقی که چند ســـالی 
اســـت در باشـــگاه پرسپولیس رخ نداده اســـت. در کل حفظ اورونوف 
برای فصل آینده کار بسیار سختی برای باشگاه پرسپولیس خواهد بود. 

پالس مثبت اوسمار برای مدیریت: دوست دارم بمانم

امیدوارمبازیکنانپرسپولیس
خودشانراکنترلکنند

اوســـمار ویرا، ســـرمربی پرسپولیس، در نشست خبری پیش از دیدار با 
هوادار گفت: »سه مسابقه سخت و نفس گیر را پشت سر گذاشتیم که 
حساس و دشوار بود. در حال رسیدن به هفته های پایانی لیگ هستیم 
و تمام بازی ها برای ما در این چهار هفته مهم و حساس هستند. با تیم 
هوادار بازی داریم که خیلی خوب فوتبال بازی می کند و در هفت دیدار 
آخر خود بدون شکست بوده است.« سرمربی پرسپولیس درخصوص 
کارت هـــای قرمز بازیکنان خـــود در دیدارهای اخیر گفت: »در جریان 
بازی و بر سر مالکیت توپ درگیری ایجاد می شود و نمی شود جلوی 
این درگیری را گرفت، اما اخراج بازیکن به تیم فشار خواهد آورد. امیدوارم 
بازیکنان پرسپولیس با تمرکز کار کنند تا هم جنگندگی داشته باشند و 
اینکه خودشان را کنترل کنند.« وی افزود: »پرسپولیس را دوست داشته و 
اینجا احساس خوبی دارم. رابطه من با مسئولان باشگاه نیز خوب است 
و نتایج مناسبی نیز به دست آمده، دوست دارم بمانم. باید با مدیران 

باشگاه صحبت کنم تا تکلیف سال بعد مشخص شود.«

تداوم مشکلات نکونام در خط دفاعی

سیلوابهبازیبافولادرسید؟
تیم های اســـتقلال و فولاد از هفته بیســـت وهفتم لیگ برتر دوشـــنبه در 
ورزشگاه آزادی با هم دیدار می کنند. این دیدار برای استقلالی ها از این 
جهت حائز اهمیت است که رقیب سنتی این تیم با یک امتیاز اختلاف 
در کمین این تیم بوده و در صورت لغزش آبی ها، در فاصله 3 هفته به 
پایان رقابت ها، پرسپولیس جای این تیم در صدر را خواهد گرفت. این 
درحالی اســـت که از اردوی اســـتقلال خبر می رســـد از جمع 5 مدافعی 
که توانایی بازی در دفاع میانی این تیم را دارند، 4 بازیکن با مشکلاتی 
ازجمله مصدومیت و محرومیت مواجه هستند. صالح حردانی که پیش 
از این استقلال را در خط دفاعی همراهی کرده بود به همراه چشمی به 
دلیل محرومیت، نمی توانند در بازی دوشنبه شب استقلال برای این 
تیم به میدان بروند. بر همین اساس و طبق اطلاعات رسیده گویا مشکل 
مصدومیت رافائل ســـیلوای برزیلی برای همراهی اســـتقلال در بازی با 
فولاد تا حدود زیادی برطرف شده اما مداوای سلیمی و سهرابیان برای 
رساندن آنها به این دیدار ادامه دارد. با این تفاسیر درصورتی که سیلوا به 
بازی بعدی استقلال برسد جایگزین چشمی در خط دفاعی خواهد شد.

به منظور دائمی کردن قرارداد مهاجم ایرانی اش

رمبرایآزمونازلورکوزنتخفیفمیخواهد
تیم فوتبال آاس رم ایتالیا پنجشنبه شب تا آستانه کامبک برابر بایرلورکوزن 
و صعود به دیدار نهایی لیگ اروپا پیش رفت و درحالی که سردار آزمون، 
مهاجم ایرانی اش را در اختیار داشت، با دو گل از میزبانش پیش افتاد اما 
، نتوانست راهی فینال شود. آزمون  درنهایت با تساوی 2-2 در این دیدار
در این مســـابقه نمایش خوبی در خط حمله رم داشـــت و گل نخست 
جالوروسی روی خطای پنالتی که روی او رخ داد، به ثمر رسید. با این 
حال این مهاجم ایرانی در اواسط نیمه دوم به دلیل مصدومیت از زمین 
بیرون رفت و جالب اینکه هر دو گل شاگردان ژابی آلونسو پس از خروج 
آزمون از زمین به ثمر رســـید. رســـانه های ایتالیایی حالا خبر می دهند 
که رمی ها علاقه زیادی به حفظ آزمون دارند و به همین دلیل به دنبال 
دائمی کردن قرارداد قرضی او هستند. البته روزنامه گاتزتا دلواسپورت 
ایتالیا معتقد است بند 13 میلیون یورویی که در قرارداد این بازیکن برای 
دائمی کردن آن وجود دارد برای رم عدد بالایی است و آنها با وجود اینکه 
علاقه زیادی دارند تا این بازیکن را همچنان در خط حمله خود حفظ 
کنند، مشغول مذاکره با قهرمان این فصل بوندس لیگا هستند تا بتوانند 
تخفیف خوبی از آنها بگیرند. به نوشـــته این روزنامه، دنیله ده روســـی، 
ســـرمربی جوان رم که در میانه های فصل جانشـــین ژوزه مورینیو روی 
نیمکت این تیم شد از نمایش آزمون در این مدت بسیار راضی است 
و دوســـت دارد بـــرای فصـــل بعد هـــم او را در تیم خود حفظ کند. با این 
حال همه چیز به مبلغ درخواستی لورکوزن بستگی دارد و اگر طی چند 
هفته آینده مذاکرات دو باشگاه به نتیجه برسد باید منتظر درخشش 
آزمون در فصل آینده ســـری A باشـــیم در غیر این صورت ممکن است 

اتفاقات دیگری در زندگی فوتبالی او رقم بخورد. 

درخواست متفاوت انزلی چی ها

مراقبدوپینگدرهفتههایپایانیباشید!
تیم فوتبال ملوان از هفته بیست وهفتم رقابت های لیگ برتر امروز درحالی 
در قزوین به مصاف شمس آذر می رود که این باشگاه در درخواستی جالب 
توجه از مسئولان فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ این موضوع را مطرح 
کرده  تا در هفته های پایانی مراقب دوپینگ بازیکنان تیم های مختلف 
باشـــند. این در صورتی اســـت که طی هفته های اخیر بیشـــتر تیم های 
لیگ برتری ازجمله سرخابی ها مدام بر مشکلات داوری رقابت ها تاکید 
کرده و از سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال و همچنین کمیته داوران این 
درخواست را مطرح کرده بودند تا نسبت به بحث داوری دیدارها با دقت 
و نظارت بیشتری، قضاوت رقابت های لیگ برتر در هفته های پایانی را 
زیر نظر بگیرند. ملوانی ها این درخواست را از این جهت مطرح کرده اند که 
ماموران ضددوپینگ در دیدارهای پایانی رقابت های لیگ در دیدارهای 
 ، مختلف حاضر شوند، همان گونه که در دیدار اخیر این تیم برابر هوادار
این ماموران در ورزشگاه تختی انزلی حاضر شده و از دو تن از بازیکنان 
هر کدام از تیم ها تست دوپینگ گرفتند. این اقدام درحالی انجام شده 
که در سایر دیدارهای لیگ ازجمله بازی حساس سرخابی ها برابر حریفان 

خود، چنین اقدامی صورت نگرفته است. 

اخبار کوتاه

چند روز پیش بود که حمیده اســـماعیل نژاد موفق به کســـب مدال برنز 
در مســـابقات دوومیدانـــی تـــور برنزی جهانی به میزبانی امارات شـــد و 
توانســـت در مـــاده دو 100 متـــر با ثبـــت زمان 11.74 به عنوان نفر ســـوم از 
خط پایان عبور کند تا اولین مسابقه فصلش را با مدال به پایان برساند. 
مســـابقاتی که امتیاز آن در کســـب سهمیه تاثیرگذار بود و پس از کسب 
، نماینده ایران باید از حالا تا اواسط تیر ماه در مسابقاتی  این مدال برنز
معتبر و دارای امتیاز بالا شـــرکت کند تا جایگاه خود را در رنک حفظ و 
یس باشـــد.  ارتقا بخشـــد و یکی از نمایندگان ایران در المپیک 2024 پار
کید  رکـــورددار مـــاده 100 متر بانوان ایران در گفت وگو با »فرهیختگان« تا
کرد که کار ســـختی پیش روی آنهاســـت ولی جایگاه شـــان فعلا خوب 

است و او تا آخرین لحظه برای حضور در المپیک می جنگد. 

مسابقات امارات چطور بود؟ شما موفق به کسب یک مدال برنز شدید. 
این اولین مسابقه فصلم بود و پس از یک مدت طولانی تمرین کردن در زمستان، 
باید فصل را شـــروع کنم و برای کســـب ســـهمیه در مسابقاتی شرکت کنیم که 
دبی اولین آنها بود. سطح مسابقات بسیار بالا بود و خدا را شکر برای من به 
مدال ختم شد. حریفانی که آمده بودند، رکوردداران کشورهای خودشان بودند 
و البته در 100 متر رقابت سخت بود. من ارنج و لیست اولیه تیم ها را که دیدم، 
قهرمانانی به مسابقات آمده بودند که رکوردهای بهتر از من داشتند و حضور 
آنها در این مســـابقه قطعا با برنامه ریزی بود و همه برای ارتقای رکوردشـــان در 
جدول کســـب ســـهمیه آمده بودند. من توانستم با رکورد 11.74 مقام سوم را در 
پایی و آسیایی کسب کنم. خدا را شکر هم خودم و هم  حضور دونده های ارو
مربی ام راضی بودیم چون شروع فصل ما بود و برنامه ریزی مان برای مسابقات 

آینده عددها و رکوردهای بهتری هست ان شاء الله. 

این مسابقه در رنکینگ المپیک تاثیرگذار بود. مسابقات پیش رو برای کسب 
سهمیه، چیست؟

ما از همین مسابقات دبی تا 9 تیر ماه در هر مسابقه ای که شرکت کنیم قطعا 
یم که  در رنک المپیک ما تاثیرگذار اســـت، برای همین باید به مســـابقاتی برو
هم معتبرتر اســـت و هم امتیاز بیشـــتری دارد تا بتوانیم خودمان را در جدول 

حفظ کنیم و حتی ارتقا دهیم. 

یاد است و تا نفر 56 کسب سهمیه محسوب  احتمال حضور شما در المپیک ز
می شود، یعنی الان سهمیه المپیک در دستان شماست. 

یاد اســـت ولی نبایـــد به این  احتمـــال حضـــور مـــن در المپیـــک الان خیلـــی ز
بســـنده کنیـــم و بایـــد تا آخرین لحظه بجنگیم و خودمـــان را در جدول حفظ 
پا، از آمریکا که مهد ســـرعت است و البته  کنیم. رقیبان ما علاوه بر آســـیا و ارو
از جامائیکا هســـتند، یعنی از همه جای دنیا و همه می خواهند خودشـــان را 

در رنک حفظ کنند. کارمان ســـخت اســـت ولی جایگاه مان در حال حاضر 
یم بتوانیم نماینده خوبی برای ایران در المپیک  جایگاه خوبی است و امیدوار
باشـــیم. بله از لحاظ رنک تا نفر 56 کســـب ســـهمیه قطعی اســـت و این زمان 
یم که شـــرایط مان خوب  تا نهم تیر ماه اســـت. ما در حال حاضر رتبه 40 را دار
است ولی همان طور که گفتم باید تا لحظه آخر برای این عدد و این جایگاه 

جنگید تا بتوانیم آن را حفظ کنیم. 

مسابقات کشوری ایران هم می تواند خیلی تاثیرگذار باشد و شاید کار برای شما 
راحت تر باشد. شما رکورددار ایران هستید. چه مسابقات دیگری پیش رو دارید؟

یم مسابقات قبرس است که اواخر اردیبهشت ماه  مسابقاتی که پیش رو دار
یم و مسابقات  ی خودمان را دار اســـت و بعد از آن مســـابقات قهرمانی کشـــور
جام کازانوف که این مسابقات امتیازهای بالایی دارند. البته مسابقات غرب 
یاد نمی تواند  ی ز یم که در بصره عراق است ولی از لحاظ امتیاز آسیا را هم دار
یم و برای ویزا  گر با برنامه ریزی که خودمان داشتیم جلو برو به ما کمک کند. ا
یم، در همین مسابقات شرکت می کنیم. مسابقات قهرمانی  به مشکلی برنخور
ی 100 امتیاز دارد که امتیاز بالایی است ولی فقط نباید به همین امتیاز  کشور
بســـنده کنیم و باید ارتقای رکورد هم داشـــته باشـــیم. امیدوارم بتوانم یک بار 

دیگر رکورد ایران را ارتقا دهم. 

در ســـال المپیـــک حمایت هـــا و امکانات خوب اســـت؟ اعزام به مســـابقات و 
شرایطی که باید برای ورزشکاران المپیکی مهیا باشد، هست؟

در سالی که گذشت ما تنها فدراسیونی بودیم که چهار سرپرست عوض کرد و 

ی ما تا کسب سهمیه و اردوها  همین مساله باعث شده بود که روند آماده ساز
و مسابقات به کندی پیش برود و برنامه ریزی خاصی برای ورزشکاران کسب 
ســـهمیه وجود نداشـــت، ولی چند هفته ای اســـت که آقای مطیعی به عنوان 
سرپرســـت جدید و آقای معتمدی به عنوان دبیرشـــان در فدراســـیون هستند 
و هفته گذشته قراردادی بین ورزشکاران شانس کسب سهمیه و فدراسیون 
امضا شـــد که در آن برنامه ریزی مســـابقات و اردوها اســـت و این تفاهم بین 
گر طبق همین برنامه پیش  ورزشـــکار و فدراســـیون شکل گرفته که ان شاء الله ا
یم و می توانیم رنک را ارتقا دهیم.  یم، مسابقات بسیار خوبی پیش رو دار برو

مسئولان برای حضور موفق در المپیک و برای ارتقای رکورد باید چه کنند؟
مـن در حـال حاضـر از فدراسـیون تقاضـا کـردم اردوهـای خارجـی را بـرای مـن 
برنامه ریزی کند، با توجه به اینکه من در شهر خودم به تنهایی تمرین می کنم 
و نیـاز دارم کـه در کمپ هـای تخصصـی بـا ورزشـکاران حرفـه ای تمریـن کنـم. 
رقابـت در جـو تمرینـی بسـیار در عملکـرد مـا تاثیـر دارد و بـرای مـا خیلـی بهتـر 
اسـت. مـن همیشـه تنهـا اسـتارت زدم و رقابـت را در مسـابقات دیـدم. همـه 
ی  دغدغه ورزشـکار فقط شـرکت کردن در مسـابقات معتبر و روند آماده سـاز
گـر ایـن دغدغه هـا رفـع شـود کار بـرای ورزشـکار خیلـی  و اردوهایـش اسـت. ا
ی عملکـرد خـودش بگـذارد.  راحت تـر اسـت و می توانـد تمـام تمرکـزش را رو
امیـدوارم کـه ایـن اتفـاق بیفتـد. در ایـن مسـیر مسـئولان شـهری سـبزوار از مـن 
حمایت کردند و کنارم بودند. نیاز دارم به اینکه در ادامه مسیر هم فدراسیون 
و کمیته المپیک از ما حمایت کنند و تعداد سهمیه دوومیدانی ایران همان 

6 نفـر باقـی بمانـد و کـم نشـود.

حمیده اسماعیل نژاد در گفت وگو با»فرهیختگان«: هر  روز برای ثبت رکوردهای بهتر تلاش می کنم
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